



Svenska Stövarklubben

Styrelsemöte 2024-04-18

Protokoll 6/2024

Närvarande: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Marita Lithander, Anna Green, Göran Johansson, Thomas Larsson, Markus Enstedt, Leif Lundholm och Thomas Eriksson

§50 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§51 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till att justera protokollet väljs Thomas Larsson

§52 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§53 Föregående protokoll 5/ 2024

Föregående protokoll läses upp och läggs till handlingarna.

§54 AU-beslut

Inga AU-beslut är tagna.

§55 Inkomna ärenden/rapporter

- a) **Stövarfullmäktige-** förberedande punkter diskuteras.
Handlingar skickas ut till samtliga delegater och övrigt kallade.
- b) **Tidningen Stövaren-** Utgivningsplanen ses över. Detta nummer hade manusstopp i början av april. Lite tidigt då många klubbar har årsmöte och kanske vill skriva några rader om det i tidningen. En redaktionsgrupp med Rolf, Anna, Markus och Thomas E bildas för att se över innehåll i Stövaren och Hundsport Jakthund.
- c) **Sponsorer-** kontaktas efter fullmäktigemötet.
- d) **Förslag till typstadagar-** arbetsgruppen redovisar sitt förslag till ändringar. Samtliga i styrelsen får i uppdrag att läsa igenom och skicka in ev. kommentarer till Thomas E senast 5 maj.
- e) **Stadgeändring-** SKK/FK har vid möte 2- 2024 godkänt SvStkl stadgeändring §7, mom 2, styck 4.

§56 Ekonomisk rapport-Henrik

- Henrik har jobbat med räkenskapshandlingarna till fullmäktige.
- Naturvårdverket vill ha in några kompletteringar till redovisningen av det beviljade bidraget.
- Budgetförslag för 2024-2026 godkänns av styrelsen.

§57 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E

- Den planerade utställningen i Örebro den 18 maj är inställd. Ärendet är godkänt av SKK.
- Thomas E har i övrigt arbetat med typstadgarna.

§58 Rapport från avelsansvarig- Göran

- SKK AK har kallat till möte, resultat redovisas senare.
- Göran inväntar med spänning resultatet från vårens avelssäsong.

§59 Rapport från regelansvarig-Thomas L

- Enkäten till jaktprovsdomarna är nu stängd. Regelgruppen planerar att ha ett möte med ansvariga i lokalklubbarna för att presentera resultatet.
- Räv-SM 2024- Två klubbar har anmält sitt intresse för att arrangera tävlingen.

§60 Rapport från medlemsansvarig-Anna

- Valpsäsongen är i gång och Anna skickar ut infomaterial till uppfödarna för spridning till valpköparna.
- Anna har även skrivit ett reportage till nästa nummer av Hundsport Jakthund.

§61 Rapport från IT-ansvarig- Leif

- Statistik för avelsarbetet finns nu klart i Stövardata. Nästa steg blir att implementera statistik som lokalklubbarna kan ha nytta av inför ex årsmötet..
- Utbildningstillfälle nr 3 för ringsekreterare är planerad. Thomas E och Leif ser över om något mera kan utvecklas.

§62 Rapport från Webansvarig- Markus

- Youtubekanalens mest sedda klipp har över 3000 visningar. Markus tycker det är svårarbetat med att få in materiel. Trots kontakt med många av de som brukar lägga ut filmer på facebooksidan. Kanalen måste marknadsföras mera då det är den här vägen ungdomar tar för att leta information (YouTube, Tik-Tok, Snapchat).
- Övrigt så uppdateras hemsidan löpande.

§63 Övriga frågor- inga övriga

§64 Nästa möte

Bestäms till mån 6 maj kl. 19.00

§65 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson